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Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszka6c6w Wfoclawka zwracam siq z proSba o uprzqtnigcie z li6ci i nieczysto6ci

ulicy Kraszewskiego na odcinku od ulicy Chmielnej do ulicy Traugutta. Cala ulica zastana jest

,,gnijqcymi,, liSimi. Nawierzchnia na ulicy stafa siq bardzo Slizga ca powoduje

n iebezpiecze6stwo dla u2ytkownik6w.
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